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_____________________________________________________ 

PROTOKOLL  
Styreperioden 2018-2020 

Forbundsstyrets møte nr. 8/2019  
30. mars 2019, Tønsberg (Stokke) 
_____________________________________________________ 
Tilstede: 
Forbundsstyret: Yngvild Larsen Schei, Ole Lundeby, Bente Siljander, Mette Kristin Alstad 

Østvik, Jørre Kjemperud, Oddbjørn Kvammen, Bendik Huus, Geir Eithun,                        
David Cox 

Forfall: Eirik Sørdahl, Marte Guro Arnesen, Rebekka Aase Bahr 
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget 
________________________________________________________________________________ 
Forbundsstyret hadde ingen habilitetsinnsigelser knyttet til saken som lå til behandling i dette 
styremøtet. 

 

SAKSLISTE: 

 

Godkjenning 
Godkjenning av innkalling 
Godkjenning av agenda 

 
GS orienterer 
 

Beslutningssaker 

Sak 32 Regnskap 2018 Årsavslutning  
Sak 33 Budsjett 2019  
Sak 34 Seriestruktur 2019-2020  
Sak 35  Status fra Lisensutvalget  
Sak 36 Reglementsrevidering 2019/2020 
Sak 37 Status organisering prosess 
Sak 38 FS møte og representasjonsplan 
 

Drøftingssaker 
Sak 5 Strategi Rekruttering (Evaluering Minivolleyball – Mesterskap for Ungdomsskoler) 
Sak 6 Karriereplanlegging 
 

Orienteringssaker 
Sak 20 Status administrativ struktur  
Sak 21 Status utvalg og komiteer 
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Godkjenning 
Innkalling: 
Godkjent. 
  
Godkjenning av agenda: 
Godkjent. 
 

GS Orienterer 
GS orienterte kort om: 
 

• Pga sykemeldt president er 1. visepresident fungerende president under møtet. 

• Staben og om stabssamlingen i mars 

• NVBFs Regnskapsleverandør 

• Internasjonal sittevolleyball turnering i mars i Stavanger 

• Idrettstinget 24.-26. mai 
 

Under denne saken drøftet også FS Idrettstinget (spesielt forslag til lovendringer) og hva 
Volleyballforbundet ser som viktige saker å få gjennomslag/oppslutning rundt. 
 
 

Beslutningssaker 
 
Sak 32  Regnskap 2018 Årsavslutning 
GS innledet til saken.  
 
Vedtak: 
  

1. Forbundsstyret godkjenner det fremlagte regnskapet for 2018 med overskudd 442.973,- 
som overføres til annen egenkapital og FS gir sin signatur/godkjenning. 

2.  NVBF tar forbehold om endelig tallgrunnlag fra regnskapsfører, og ved eventuelt behov 
for justering av resultat 2018, vil FS gi sin tilslutning på e-post. Dersom FS ønsker kan det 
gjennomføres et eget telefonmøte i saken. 

 

Enstemmig vedtatt 
 

 
Sak 33  Budsjett 2019 
GS innledet til saken.  
 
Vedtak: 
 

1. Forbundsstyret vedtar Budsjettet 2019 med overskudd på kr 972 910,- 
 
 
Enstemmig vedtatt 
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Sak 34   Seriestruktur 2019-2020  
GS innledet til saken. 
 
Tidligere saksdokumentasjon: 
 
FS-sak 69/2018 (2016-2018) - O-sak 41/-FS-sak 80/2018 (2016-2018) - FS-sak 1/2018 - FS-sak 
3/2018 - O-sak 2/2018 - FS-sak 27/2019 - Høringsuttalelse fra: NTV styret, TVN, Avdeling Sport 
(NVBF), Reglementsutvalg (oppnevnt av FS) 

 
Forbundsstyret har i sin behandling av seriestruktur allerede vedtatt (FS Sak 27, 2019): 
1. Forbundsstyret beslutter følgende prinsipielle endringer for seriestrukturen 2019-2020: 

a) Direkte opprykk fra 1. divisjon til eliteserien for vinneren av 1.divisjon. 
b) Direkte nedrykk til 1.divisjon for lag på 8.plass i eliteserien. 
c) Lag på 2. og 3.plass i 1.divisjon spiller kvalifisering mot lag på 7.plass i eliteserien om  
    plass i eliteserien. 
d) Sluttspill i eliteserien justeres ihht. ovenfor. 
e) 1. divisjon 2019-2020 består av 10 lag i en avdeling per klasse. 
f) Det spilles ikke rankingturnering i 1.divisjon, kun hjemme- og bortekamper. 
g) Lag på 9. og 10.plass rykker ned fra 1.divisjon. 
h) Det gis ingen vegringsrett for deltagelse i 1.divisjon. 

2. GS bes om at endringene implementeres i NVBFs reglementet og administrative reguleringer 
og at reglementene fremlegges til FS for godkjenning 30. mars 2019. 

3. FS ønsker en høring som skal utrede eventuell deltakelse i både Elite og 1. div, begge kjønn, 
med tilpassede kriterier, for TVN. FS ønsker med denne høringen å finne beste måte å legge 
til rette for et godt helhetlig sportslig kamptilbud for alle elever ved TVN, og ønsker å 
invitere TVN, NTV og NVBF avdeling Sport i høringen. Høringsfrist settes til 20 mars og GS bes 
om å iverksette. 

Reglementsutvalg har foretatt justeringer i reglement ihht. vedtak gjort av FS. 
Det er gjennomført en høring ihht. punkt 3 i vedtaket. 
Da høring og tidligere vedtak var lagt til grunn, behandlet FS saken med følgende konklusjon:  
 
Vedtak: 

1. Forbundsstyret godkjenner seriestruktur i eliteserien og 1.divisjon fra og med sesongen      
2019-2020, med følgende tillegg: 

 

 TVN deltar i både Elite og 1 div, begge kjønn. 
 TVN blir plassert inn som lag nr. 9 i Elite, og lag nr. 11 i 1. Div. 

TVN deltar ikke i sluttspill.  
TVN spiller en kamp mot hvert av motstanderlagene, og den spilles på hjemmebane for 
TVN.  

 TVN ivaretar losji for de lag som har behov for overnatting. 
 TVN betaler halv serieavgift  

2. Forbundsstyret ber GS sørge for at reglementene justeres ihht vedtatt seriestruktur. 

 
 
Enstemmig vedtatt 
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Sak 35  Status fra Lisensutvalget 
GS innledet til saken.  
 
Vedtak: 

 
1. Forbundsstyret tar status fra Lisensutvalget til orientering. 

 
Enstemmig vedtatt 
 
 
 
Sak 36  Reglementsrevidering 2019/2020 
GS innledet til saken.  
 
Vedtak: 

1. Forbundsstyret godkjenner de fremlagte reglementene, med unntak av reglement NM 
Sr, og Adm regulering NM Sr, med de innspill som fremkom i møtet. Gjeldende nye 
reglement og reguleringer publiseres på volleyball.no så snart protokollen er godkjent av 
FS. 

2. De gjenstående reglementene, inkludert revidert versjon av NM Sr, fremlegges for GS og 
PS til godkjenning. Ved vesentlige prinsipielle endringer sendes saken på høring til FS 
dersom PS vurderer det som mest hensiktsmessig. 

 
 
Enstemmig vedtatt 
 
 
Sak 37  Status organisering prosess  
GS innledet til saken.  
 
Vedtak: 
 

1. Forbundsstyret tar status til orientering og ser frem til at regionene jobber videre med å 
få personer på plass i de ulike utvalgene. 

2. FS godkjenner de fremlagte utvalgsinstrukser og vedtektene for regionalt styre i ny 
organisasjon, med de presiseringer som fremkom i møtet. FS ber GS om å gjøre de 
nødvendige justeringer i instrukser.  

3. FS vil avklare sin representasjon på regionstingene under sak 38. 

 
 
Enstemmig vedtatt 
 
 
Sak 38  FS møte og representasjonsplan  
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GS innledet til saken.  
 
Vedtak: 

1. Forbundsstyret oppnevner følgende til å representere NVBF på Idrettstinget 2019: - 
president Eirik Sørdahl - 1. visepresident Yngvild Larsen Schei 

2. FS oppnevner følgende representasjon på regionstingene: 

Sogn og Fjordane, 25 april:  Geir Eithun 

Trøndelag, 28 april:  Marte Guro Arnesen 

Nord, 28 april:  Mette Kristin Alstad Østvik 

Hordaland, 4 mai:  Geir Eithun 

Møre og Romsdal, 4 mai: Ole Lundeby  

Sydvest, 8 mai:  Oddbjørn Kvammen 

Øst, 11 mai:    Yngvild L Schei 

3. FS fastsetter følgende møteplan for 2019: 

Det ble ikke fastsatt ny møteplan. Forslag til møteplan sendes FS pr E-post for 
godkjenning.  

 
 
Enstemmig vedtatt 
 
 

Drøftingssaker 
 
Sak 5 Strategi Rekruttering (Evaluering Minivolleyball – Mesterskap for Ungdomsskoler) 

 

• Rekruttering og økt aktivitetsskaping er et prioritert område for NVBF. Flere aktivitetstiltak er 
satt i gang de siste årene (eksempelvis minivolleyball og teen volley), og når vi mål og 
intensjoner? 

• Innføring av teen volleyball, hvor langt har vi kommet? må noe justeres (evalueres) av 
konseptene minivolleyball eller teen volleyball? 

•  Hvor lenge bør et konsept være i «full drift» før det endres, avsluttes, forbedres? Hvordan få 
til et likt tilbud over hele landet, hvilket ansvar har klubbene, hvilket ansvar har NVBF? 

•  Minivolleyball er uten tvil en rekruteringsarena, og hva med overgangen fra mini til 6’er 
volleyball og «spissing» (nominering landslag), mister vi mange på veien, hva skal til for å få 
ungdom værende i et livslangt løp i klubben? Hva skal være volleyballens modell? 

•  Noen regioner har i dag tilbud om volleyballaktivitet for ungdomskoler men dette er ikke et 
likt tilbud over hele landet, er dette en rekrutteringsarena eller når vi «kun» de som allerede 
er i klubb, bør vi utrede behovet for et ungdomsskolemesterskap? 
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FS fikk ikke tilstrekkelig tid til å drøfte denne saken, men det er enighet om at saken løftes inn i FS 
igjen, til drøfting på et strategisk – overordnet nivå. Det er positivt om FS medlemmer sender sine 
betraktninger til GS i forkant av drøftingen. Da FS har drøftet saken vil den naturlig sendes ADM 
(Avdeling idrettsutvikling) for videre utredning og vurdering. 
 
 
Sak 6 Karriereplanlegging 
GS innledet til saken 

Denne saken har to hovedmål: 

• Vi ønsker å holde utøverne i idretten lengst mulig gjennom å henlede oppmerksomheten på 
ulike muligheter som finnes – ”karriereplanen”  

•  Vi ønsker at volleyball skal bli en naturlig del av kroppsøvingsfaget i grunnskolen – 
”utdanningsløftet”. 

 
FS fikk ikke tilstrekkelig tid til å drøfte denne saken, men det er enighet om at saken løftes inn i FS 
igjen, til drøfting på et strategisk – overordnet nivå. Administrasjonen har drøftet saken før FS 
møtet og har ser dette som en forholdsvis omfattende sak som vil kreve ressurser, og NVBF 
bør/må vurdere sakens omfang og kompleksitet i en prioritering opp mot andre oppgaver. Det er 
positivt om FS medlemmer sender sine betraktninger til GS i forkant av drøftingen på neste FS 
møte. Da FS har drøftet saken vil den naturlig sendes ADM (Avdeling idrettsutvikling) for videre 
utredning og vurdering. 
 

 
Orienteringssaker 
 
Sak 20 Status administrativ struktur  

GS innledet til saken. 

Administrativt er NVBF delt inn i 5 avdelinger som skal ivareta klubbene i hele landet. Ved siden 
av dette vil det være regionale styrer med ansvar og oppgaver gitt i egne vedtekter. De regionale 
utvalg velges på vårens regionsting, og her vil det være personer som ønsker å bidra til utvikling 
og vekst i norsk volleyball. 
 

NVBF har laget en presentasjonsside på volleyball.no som gir oversikt over: 

• Omorganiseringen og tilhørende dokumenter sendt ut til organisasjonen 

• Utvalgsbeskrivelser 

• Vedtekter for regionale styrer 

• Oversikt over avdelingene med hovedarbeidsområder og hvem som jobber med hva 

 
FS ønsker at administrasjonen lager ytterliggere «spisset» presentasjon av hvordan 
administrasjonen nå er organisert i forhold til øvrig organisatorisk omorganisering, med fokus på 
hvorfor, hvordan og hva som forventes oppnådd.   

https://volleyball.no/om_nvbf/modernisering-og-organisasjonsprosessen/


Protokoll FS-møte nr.8/2019                               (Forbundsstyret 2018-2020)  

 
7 

 
Sak 21  Status utvalg og komiteer 
GS innledet til saken. 
GS ber styret se på hvordan de ulike utvalgene og komiteene skal «fornyes og moderniseres» slik 
at mandat og oppgaver er avklart.  
 
FS tar saken til orientering og ber GS fremlegge forslag til instrukser og mandat til de ulike 
utvalgene/komiteene. Saken behandles først i PS som deretter fremlegger forslag til FS for 
godkjenning. 


